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 Protokoll 8/2022                                                              1(5) 

 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Östergötlands Ornitologiska Förening 

 

Tid:  Onsdag 2022-11-09 kl 18.30–21.00 

 

Plats:  Hos Sofie Hellman, Odalgatan 21 i Linköping 

 

Närvarande ledamöter: Anders Tennlind, ordf. 

  Jussi Tranesjö, vice ordf. 

  Inger-Marie Wohlfarth, kassör  

  Sofie Hellman  

   Stefan Westberg, sekr. 

  Dan Lindmark 

Gunnar Ölfvingsson   (via zoom) 

Claud Youssif  (via zoom)  

     

Frånvarande:  Jenny Rydén  Anmält förhinder 

                     

    

                      

§ 1 Mötets öppnande 

 

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2  Dagordning 

 

         Utsänt förslag till dagordning godkändes.  

 

§ 3 Föregående protokoll  

 

Protokoll 7/2022 från mötet den 27/9 är tidigare utsänt och godkänt.                        

 

§ 4 ÖgOF:s årsmöte  

 

Årsmötet i mars 2023 kommer att hållas i Linköping. Då ÖgOF firar 50 år 2023 kommer mötet inte, 

som brukligt annars, genomföras tillsammans med någon av lokalklubbarnas årsmöte. Datum för 

mötet är den 26 mars efter att Anders stämt av datum med lokalklubbarna. 

 

Beslutades att ge valberedningen följande info: I styrelsen har Anders, Jussi, Sofie, Dan och Stefan 

ett år kvar på sina förordnande. Omval för två år föreslås för Inger-Marie, Gunnar och Jenny. Tyvärr 

har Claud meddelat att han inte ställer upp för omval. 
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Vidare föreslås omval av revisorer och valberedning. 

 

 

§ 5 Ekonomi / medlemmar 

 

Ekonomi – aktuell status 

• Häradsskärsprojektet har ett utfall på 38 tkr mot budgeterat 35 tkr/år. Budgeten är lagd på 5 år 

och nu förväntas ett visst överdrag även kommande år. Inger-Marie ser över hur det ska 

hanteras. 

• Ny beställning från BirdLife av rovfågelsilhuetter: 400 ex lärkfalk 

• De nya nät som köpts in har sämre kvalitet än önskat. Inköp av ett nytt nät för test kommer 

därför att göras.  

• En hel del kostnader faller in i slutet av året (tryck av VSP m m). 

• Ersättning för resor kommer att öka då den nya regeringens förslag på höjning av 

milersättningen till 25 kr/mil slår igenom. 

 

Medlemmar – aktuell status 

• Tre nya medlemmar. 

• Sofie och Inger-Marie har deltagit i BirdLife WS angående medlemsregistret.  Mycket positivt 

resultat med väsentligt förenklade rutiner för hantering av nya medlemmar. Information är 

upplagd på vår hemsida. 

 

 

§ 6 Vingspegeln 

 

Vingspegeln 3/2022 – Tåkernnumret 

Kommer att tryckas i november. 

 

Vingspegeln 4/2022 

Är till stora delar klar. 

 

Innehåll: 

• Rapport om Sjöfågelinventeringen i maj. 

• Artikel om vitgumpsnäppa. 

• Årsmöteskallelse 

• Intervju med utvald fotograf (Jorma Mäkilä). 

• Artikel om tjäder. 

• Ordf: text om jubileet. 

• Omslag: skäggdopping 

• Text om ÖgOF:s fågelskyddsarbete. Är inte klar ännu och flyttas ev till VSP 1/2023. 

 

Vingspegeln 1/2023 

• Häradsskär 

• Intervju av konstnär  

• Ev Skådarporträtt 

Vadstena stadsbibliotek har kontaktat Anders med en förfrågan kring hur de får tillgång till 

Vingspegeln.  Det verkar vara något problem då deras inköp tydligen ska hanteras via företaget PM 

prenax OY i Finland.  Dan kontaktar biblioteket i Vadstena för att få mer information. 

 

Vi har fått boken Nötskrikan av Göran Bergengren för en ev. recension. 
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§ 7  ÖgOF på nätet/i mobilen 

 

Funktionsbrevlådor 

Inget att rapportera. 

 

Facebook 

Inget att rapportera. 

 

Hemsida 

Inget att rapportera. 

 

Bandet Fåglar i Ög 

Inget att rapportera. 

 

Holken (Zoho Connect) 

Inget att rapportera. 

 

 

§ 8 Fågelskydds- och andra naturvårdsfrågor 

 

Gunnar, tillsammans med övriga i gruppen, gick igenom läget i pågående ärenden. 

 

1. Remiss ang. avgränsningssamråd för planer på vindkraft till havs.  

• Yttrande inskickat till Bird Life Sverige 2/10. 

2. Remiss ang. Ljusfors NR, Norrköping – rev. beslut och ny skötselplan. 

• Yttrande inskickat 4/10 i samverkan med FiNk. 

3. Remiss ang. Trolleflods NR, Motala – rev. beslut och ny skötselplan. 

• Yttrande inskickat 25/10. Motala Biologiska Förening har skickat in separat yttrande. 

4. Tjäderartikeln till Vsp nr 4/2022. 

5. Fågelskyddsarbetet i ÖgOF – artikel till Vsp 4/2022. 

6. Vindkraftsplaner söder om Åtvidaberg (Tekniska Verken AB).  

• Är för närvarande inte aktuellt då försvaret sagt nej. 

7. Borghamns kalkstensbrott, Vadstena – avgränsningssamråd för fortsatt täkt. 

• För sent för yttrande (senast 26/10), men kan bli möjlighet till yttrande senare vid ansökan. 

8. Skrivelse till Viltförvaltningsdelegationen i länet ang. licensjakt på lodjur och avskaffande av 

förvaltningsmål. 

• Medverkan i skrivelse från Rovdjursföreningen godkänt inom styrelsen, 27/10. Ordf. Anders 

har skrivit under och motiverat vårt ställningstagande. 

9. Förslag till repr. i Viltförvaltningsdelegationen i länet. 

• Lst vill senast den 4/12 ha förslag på ordinarie och två ersättare till 

Viltförvaltningsdelegationen kommande mandatperiod, 23–26. Styrelsens förslag är att höra 

med Fia Sundin om hon kan kvarstå ytterligare en period. Om nej hör vi med Anders 

Jörneskog om han har intresse av att delta. 

10. Remiss ang. Klämmesmålens odlingslandskap, Boxholm - beslut och skötselplan för nytt NR.  

• Yttrande senast 26 november. 
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11. Remiss ang. Vålberga mosse, Motala – beslut och skötselplan för nytt NR. 

• Yttrande senast 30 nov. 

12. Boxholms skogar – samråd ang. ny naturvärdesbedömning m.m. 

• Yttrande senast 30 nov. 

13. Askedals NR, Valdemarsvik – beslut om nytt NR o skötselplan. 

• Yttrande senast 16 nov. 

14. Vattenfalls luftledning mellan Dömestad-Vikingstad.  

• Yttrande senast mitten av november. 

15. Bergtäkt N om Stjärnorp – ansökan inlämnad. 

• Vi går igenom ansökan, men troligen inget yttrande från oss. 

 

§ 9 Fågelintressefrågor 

 

• Vid friluftsfestivalen vid Tåkern den 30–31 oktober hade vi närmre 100 besökare vid 

ringmärkning och uppe i fågeltornet. 

• Den 3 november hölls ett föredrag om skräntärnan av Ulrik Lötberg och Lars Gezelius. 

Presentationen finns upplagd på vår hemsida. 

• Den 24 november kommer Peter Berry hålla ett föredrag om ängshöken. Föredraget hålls 

digitalt via zoom. 

• Fågelbordskampen startar den 1 december. Intresset för denna tävling har varit ganska låg varför 

kommande säsong blir den sista. 

 

§ 10 Inventeringar 

 

Sjöfågelinventeringen 10–25 maj är genomförd och 70 lokaler har inventerats. Rapport kommer i 

Vingspegeln nr 4. 

§ 11 Regionala rapportkommittén (RRK) 

Inget att rapportera. 

 

§ 12 Häradsskär   

• Ev. kommer ett möte att hållas för att bl. a utse någon som kan ta över hantering av bl.a. 

ringmärkningsdata. 

• Antal personer vi guidar står i dagböckerna. Översiktlig statistik saknas däremot och vore 

intressant att ta fram. 

 

§ 13 Skrivelser/massmedia 

 

Inget att rapportera. 

 

§ 14 Region-/medlemsmöten/övriga möten/klubbkontakter 

 

• Regionmöte ska hållas i Linköping den 14 november. Mötet sker denna gång i samverkan med 

LFK i Linköping. Alla lokalklubbar har anmält deltagande. Dagordning gicks igenom och 

skickas ut inom kort. (Klart) 
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§ 15  BirdLife Sverige 

 

Inget att rapportera. 

  

§ 16 Övrigt 

 

50-årsjubileum 2023 

Delges enbart styrelsen. 

 

Våtmarker 

Det finns idéer om restaurering av strandängar vid fågelsjön Striern i Kinda. Det återstår en del 

förarbete innan det kan bli ett projekt. ÖgOFs styrelse kan tänka sig att vara en part i ett eventuellt 

projekt och en ansökan om bidrag 

 

 

§ 17 Genomgång av åtgärdslistan    

 

Åtgärdslistan gicks igenom och följer efter protokollet. 

 

§ 18 Nästa möte  

 

Någon gång i v49/50.  Anders skickar i vanlig ordning ut en doodle och kallelse kommer därefter att 

skickas ut i god tid. 

 

§ 19 Mötets avslutande 

 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Stefan Westberg, sekreterare  Anders Tennlind, ordförande 

 


